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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szalay-Bobrovniczky Kristóf, honvédelmi miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi az igazság a toborzási kampánnyal kapcsolatban, 
Miniszter Úr?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  Miniszter  Úr  tájékoztatása  szerint  folytatódik  a  tavaly  meghirdetett  „Embert  a  vasra!”
toborzókampány.  Ennek  keretében  bruttó  737  ezer  forint  kezdőilletménnyel  számolhatnak  a
pályakezdő, alkalmasnak minősített újonnan belépők. A propaganda szerint a program sikeres és
mintegy  négyezer  jelentkező  létesített  jogviszonyt  a  Magyar  Honvédséggel  a  tavalyi  évben.  A
négyezres  számban  minden  szolgálatvállalási  jogviszony  forma  benne  van:  a  tartalékos,  a
szerződéses, a hivatásos, az altiszt- és tisztképzés is.

Fentiekkel összefüggésben kérdezem Miniszter Urat:

- Milyen jóváhagyott humánpolitikai elvek mentén alakult ki az a körülmény, és mivel magyarázza,
hogy  egyes  beosztásokban,  a  már  nem  pályakezdő  tisztek  illetménye  esetenként  és  szolgálati
helyenként alacsonyabb, mint bruttó 737 ezer forint?

- Tervezik-e a bérek felülvizsgálatát vagy a bérek rendezését annak érdekében, hogy orvosolják azt
a fennálló helyzetet, mely szerint az azonos szintű altiszti beosztásokban, a nem pályakezdők bére
nem éri el a bruttó 737 ezer forintot?

-  Ha  a  Honvédelmi  Minisztérium  szerint  nem  tekinthető  alacsonynak  a  Magyar  Honvédség
létszáma, és a tárca szerint a toborzókampány is sikeres volt, akkor mi az oka annak, hogy egyes
honvédségi alakulatok működőképessége a létszámhiány miatt továbbra is bizonytalan?

Várom mielőbbi válaszát!


